
Komunikat w sprawie udostępnienia nowych
terenów przeznaczonych dla narciarstwa w
rejonie Kasprowego Wierchu

TPN nie podjął jeszcze decyzji co do zakresu udostępnienia nowych terenów. Aktualnie trwa●

analiza potencjalnego oddziaływania tego przedsięwzięcia na obszar Natura 2000. Wbrew
pierwotnym planom nie zostanie ona ukończona w tym tygodniu. Mamy nadzieję, że uda się ją
zaprezentować 18 stycznia.

 

Analiza zostanie poddana konsultacjom społecznym i dopiero po ich przeprowadzeniu zostanie●

podjęta ostateczna decyzja dotycząca udostępnienia stoków Pośredniego Goryczkowego oraz
Beskidu. Oznacza to, że każdy obywatel będzie mógł wnieść uwagi lub zastrzeżenia dotyczące tej
inicjatywy. Każdy taki wniosek zostanie przeanalizowany oraz rozpatrzony, a informacja na ten
temat podana do publicznej wiadomości. Bardzo liczymy na udział wszystkich zainteresowanych –
to Państwa głos przyczyni się do ostatecznego rozstrzygnięcia tej kwestii.

 

Obszary, o których mowa, zgodnie z polskim prawem są określane jako „niezorganizowany teren●

narciarski (otwarty)”. Nie są to więc trasy narciarskie, a tereny przeznaczone do jazdy
pozatrasowej. Z tego powodu nie będą one utrzymywane za pomocą ratraków.

 

Jeśli w wyniku analiz zostanie podjęta decyzja o udostępnieniu nowych terenów, to będzie ona●

miała charakter tymczasowy. Jej podtrzymanie będzie uzależnione od wyników monitoringu
przyrodniczego, a także stopnia przenikania narciarzy na tereny nieudostępnione, w szczególności
Doliny Świńskiej oraz stoków zamykających kocioł Zielonego Stawu Gąsienicowego.
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